
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 146
Vil ministeren redegøre for, om Søren Pind har ret, når han hævder, at praksis er, at der 
ikke journaliseres sms'er blandt ministre, samt hvad ministeren agter at gøre for at rette 
op på den tilstand? Der henvises til ”Sms-sagen skal ikke bruges til at flå vores folkestyre 
og centraladministration fra hinanden”, Berlingske, den 29. oktober 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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